
 

VELKOMMEN TIL ÅRSMØTE 2024 FOR 
 

 

 
 

 
 

Postboks 27 
4295 Vedavågen 



Karmøy Hundeklubb inviterer herved til Årsmøte:  
Mandag 24.03.2025 klokken 18:00 
Sted: Kulturhuset Åkrehamn (3.etg).  
 
DAGSORDEN 
 

1. Konstituering av årsmøtet 
a. Godkjenning av innkalling og saksliste  
b. Valg av ordstyrer 
c. Valg av referent 
d. Valg av to protokollunderskrivere 
e. Valg av tellekorps.  

 
2. Behandling av årsberetning for 2024 og framdriftsplan for kommende år.  

 
3. Behandling av regnskap for 2024 med revisjonsberetning.  

 
4. Behandling av budsjett for 2025.  

 
5. Valg av:  

a. Leder for 1 år.  
b. Nestleder for 2 år 
c. 2 stk. Styremedlem for 2 år  
d. 2 stk.  Varamedlemmer for 1 år.  
e. Valgkomité: valg av leder for 1 år, medlem for 2 år, medlem for 1 år og 

varamedlem for 1 år.  
f. Vararevisor for 1 år.  

 
Medlemmer i Karmøy Hundeklubb som har betalt kontingenten for 2025 innen 01.02.2025 
er stemmeberettiget på Årsmøtet.  
Vennligst ta med kvittering for betalt medlemskontingent.  
 
 
 
For styret i Karmøy Hundeklubb, 
Elisabeth Førland 
Leder Karmøy Hundeklubb.  
 



 

Årsberetning for Karmøy hundeklubb 2024 

 
Styret i Karmøy Hundeklubb har i 2024 hatt følgende sammensetning: 
 
Leder: Elisabeth Førland 
Nestleder: Leif Terje Iversen 
Styremedlem: Lillian Karin Johannessen   
Styremedlem: Stephanie Sterri 
Styremedlem: Tone Høines 
Styremedlem: Trygve Hermann Helgesen 
1 Vara: Kine Merete Helle Ærlig 
2 Vara: Astrid Jægtvik 
 
Valgkomite: Veronika Drange Hinderaker, Anne Britt Gabrielsen og Anne Margrethe 
Trengereid 
 
Marie Stonghaugen er kasserer for klubben. 
 
Karmøy hundeklubb avholdt årsmøte mandag 11. mars 2024 klokken 18.00 på Kulturhuset, 
Åkrehamn. 
 
Styret har i 2024 avholdt 9 styremøter. Det er blitt behandlet 56 saker, inkludert diverse 
informasjon som er gitt. Vi har også diskutert saker og planlagt arrangementer på vår 
Messenger-gruppe mellom møter. 
 
Det var 31.12.2024 334 medlemmer i klubben.  
 
Karmøy Hundeklubb og Ølen Etne Vindaford Hundeklubb arrangerte dobbelutstilling 
27.07.2024 og 28.07. 2024 i Skudeneshavn. Det var påmeldt 727 hunder på Karmøy 
hundeklubb sin dag som var den 27.07.24. Det var en økning på 41 hunder fra året før. 
 
Utstillingen til årets klubbshow ble avholdt lørdag 31. august 2024. Dommer var Linda 
Jørgensen. 
Agilitygruppen avholdt sin del av klubbshow 25.09.2024. Torill Vikshåland var dommer. 
Rallylydighetsgruppen avholdt sitt klubbshow lørdag 12.10.24, med Jorun Soma som 
dommer. Der var godt oppmøte fra klubbens medlemmer og god stemning alle 3 dagene.  
 
Det er et voksende hundesportsmiljø i klubben. Klubben blir godt representert på både 
utstillinger og stevner rundt om i landet.   
 
Det har blitt gjort en god del dugnad i klubben i år. Det har blitt bygget halvtak på banen på 
Skeie og der er byttet terrassedekke i Skudeneshavn i tillegg til annet arbeid. 
 
Karmøy hundeklubb avsluttet året 2024 med Juleavslutning for medlemmene den 29. 
desember i Viking Van & Truck sine klubblokaler på Visnes med julegrøt, julekaker og 
loddtrekning. 
 



 

Karmøy hundeklubb har i 2024 arrangert: 
 

- Agility kurs 

- Agility stevne 

- Agility treninger 

- Bronsemerkeprøve 

- Juleavslutning  

- Klubbshow innen utstilling, rallylydighet og agility 

- Lydighets treninger 

- Jubileumsfest med middag og underholdning 

- Rallylydighets treninger 

- Rallylydighetsstevner 

- Ringtreninger 

- Samarbeid- og lekutviklingskurs 

- Sommerutstilling 

- Sporkurs 

- Valpekurs 

Karmøy hundeklubb har fortsatt en god og sunn økonomi. 
 
For Styret i Karmøy hundeklubb 
Elisabeth Førland 
Leder 
 



ÅRSBERETNING FOR AGILITY 2024  
 
Agilitykomitéen har i 2024 bestått av: 

• Leder: Marianne Lothe Aarsand 
• Medlem: Lillian Karin Johannessen 
• Medlem: Ellen Marie Ronæs 
• Medlem: Silje Mannes Johannessen 
• Medlem: Torill H. Rehnberg Vikshåland 
• Medlem: Tina Skree 
•  

Agilitygruppen har gjennom året hatt treninger de fleste onsdager så lenge været har tillatt det. 
Antall deltakere på treningene har variert gjennom året, og vi merket spesielt at det begynte å 
avta når høsten og vinteren med tilhørende surt vær meldte sin ankomst. 

 

I 2024 avholdt vi 1 ordinært nybegynnerkurs i agility, kurs nr 2 ble avlyst grunnet få påmeldte. 
Totalt hadde vi 5 deltakere på kurs. Noen av disse har deltatt aktivt på treninger etterpå. 

 

Vi har i år avholdt ett blåbær/åpent hopp stevne. Torill H. Rehnberg Vikshåland og Silje Mannes 
Johannessen stilte som dommere. Været var ok, og det var god stemning blant både to og 
firbeinte. I tillegg testet vi noe nytt under årets sommeravslutning. Marianne Lothe Aarsand laget 
en morsom stafett/gymchana løype for både hund og eier. Alle gjennomførte løypa med både 
egne og andres hunder. Vi fikk oss en god latter. Etter stafetten ble det grilling, kake og kos. 

 

I september avholdt vi agilitystevne på Skeie. Morten Holmen kom og dømte hos oss, og vi hadde 
ett hopp og et agilityløp for alle størrelsesklasser begge dagene. I år arrangerte vi også lag, både 
for hopp og agility (tre størrelsesklasser). Dette året var vi ikke like heldige med været. Det var 
mye regn natten før og gressbanen var noe våt. Vi kjørte klasse 1 oppe på gressbanen før 
dommer og Agilitykomitéen bestemte å flytte stevnet ned til grusbanen. Det ble en imponerende 
innsats fra alle deltakerne for å flytte en hel agilitybane kjapt og effektivt. Grusbanen måtte 
tilpasse seg noe dommerens banetegninger, men snart var vi i gang igjen. Søndag øste det ned 
hele dagen. Tross dette var det god stemning og mange fine løp denne helgen. Deltakerne var 
veldig positive og kom med gode tilbakemeldinger til komitéens innsats. Vi rakte banen så fri for 
vann som vi klarte underveis i stevnet, og la til rette der vi kunne. Komitéen holdt humøret oppe 
hele helgen tross dårlig vær og få hjelpere. 

 

Årets klubbshow i Agility ble avholdt på banen vår på Skeie. Dommere var Torill H. Rehnberg 
Vikshåland og Ellen Marie Ronæs. De tegnet to fine baner til oss. Vi hadde én åpen hopp og én 
åpen agility bane, og vi konkurrerte i 3 størrelsesklasser. I hopp hadde vi 11 deltakere, og samme 
for agility. Klubbshowet var vellykket, og alle så ut til å kose seg. 

 



I år ble det kjøpt inn hjul til stigen. Det ble også kjøpt inn flere sandsekker, da enkelte dommere 
ønsker å bruke flere sandsekker enn minimumskravet i regelverket sier. I tillegg har vi deltatt på 
flere dugnader på området. 

 

Årets juleavslutning skulle vært blåbær/åpent hopp stevne, men grunnet frost og glatt utgikk det 
dessverre i 2024. 

 

Klubben har flere ekvipasjer som reiser rundt på agilitystevner, og vi har også stilt med lag på 
lagstevner. Det er gøy å se økende interesse for agility i klubben vår! 

 

Mvh Agilitykomitéen 

 

 

 

 

ÅRSBERETNING FOR LYDIGHET (LP) 2024  

 

Lydighetskomitéen har bestått av følgende medlemmer:  

• Hilde Gramstad 
• Jorunn Skogen 
• Bodil Økland 
• Hjørdis Vierdal Møksvold 
• Hege Mikkelsen Stensland.  

 

Det har vært stor aktivitet på Skeie i 2024 , LP treninger på tirsdagene har vært en dag med mye 
folk og hunder, i snitt har 10 til 20 flinke og engasjerte hundeeiere funnet veien til oss. 
Fellestreninger er fra kl 18.00 til 19.00. Da har vi en del fellesøvelser pluss at hundeeierene selv 
er også flinke til å komme med ønsker hva de vil trene på og trenger hjelp til. ‘ 
Passeringstrening er fortsatt er en stor hit, vi merker at de gangene vi annoserer med det, har vi 
stort oppmøte på treningene.  

 

Vi har på enkelte treninger satt opp individuell trening fra 19.00 til 20.00. Det vil si aleine tid på 
banen med tips, råd og veiledning på spesifikke øvelser, dette er noe vi også vil fortsette med i 
2025.  
Vi i LP komiteen tar alle ansvar for å hjelpe til på treningene, alt fra å gi veiledning til rigging av 
utstyr.  

 



Vi hadde som mål i 2024 å avholde uoffisielt LP stevne, men pga uforutsette ting så fikk vi ikke 
anledning til det. Vi har som mål å få til et uoffisielt stevne i løpet av 2025.  

 

4 kurs ble avholdt i 2024: 2 valpekurs, 1 sporkurs og 1 lek- og utviklingskurs. 

 

7/5 avholdt vi Bronsemerkeprøve på Skeie. 15 flinke og engasjerte ekvipasjer var påmeldt. Vi 
gratulerer til de 7 som fikk bestått Bronsemerke.  

 

Det er planer om flere spennende kurs i 2025, bronsemerkeprøve og LP stevne ( uoffisielt ).  

 

LP gruppen har fått investert i noe nytt treningsutstyr som gjør veien videre lettere med tanke på 
innlæring til øvelsene i de forskjellige klassene i LP .  

 

Vi hadde i 2024 også en veldig flott juleavslutning, der over 20 tobeinte med hunder fant veien til 
juleavslutning til lydighet og utstillings gjeng, som denne gangen også var i regi av oss i LP 
komitéen. Det var en flott vinterkveld med konkurranser, loddsalg med flotte gevinster, og med 
varmen fra bålpannen og noe godt og varmt i koppen, kaker, blide folk og hunder ble det en riktig 
så koselig kveld.  

 

Gruppen har ett godt miljø og fungerer veldig bra .  

 

Mvh LP komitéen 

 

 

 

 

ÅRSBERETNING FOR RALLYLYDIGHET 2024 
 
Rallylydighetskomitéen har i 2024 bestått av: 

• Leder: Elisabeth Orvik Nilssen 
• Medlem: Stephanie Sterri 
• Medlem: Lillian Karin Johannessen 
• Medlem: Silje Mannes Johannessen 
• Medlem: Hege Ness 

 



Gjennom 2024 har rallygruppen i Karmøy Hundeklubb hatt treninger stort sett hver mandag, 
unntatt i sommerferien, i jula og i perioder hvor banen var for glatt til å trene sikkert på. Antallet 
medlemmer som kommer på treningene har variert, men det er gøy å se at stemningen på 
treninger fortsatt er veldig bra og der stadig kommer nye ekvipasjer på trening. 

 

2. påskedag arrangerte vi stevnetrening på området vårt hvor medlemmer fra nærliggende 
hundeklubber også var invitert. Det ble en koselig dag med fint vær og god stemning. 

 

I løpet av våren og sommeren avholdt vi flere dugnader på området på Skeie med fokus på å 
holde banen fin, og at den ikke skulle gro igjen. På høsten ble der avholdt flere dugnader, der vi 
fikk malt en del og bygd halvtak ved kontaineren. 

 

Siste helg i april arrangerte vi årets første rallystevne. Dommer var Nina Sandberg. Stevnet var 
fulltegnet begge dagene, og vi fikk flotte tilbakemeldinger både fra dommer og deltakere både 
underveis og etterpå. Været var noe varierende, men det la ingen demper på den gode 
stemningen rundt rallyringen. 

 

I august arrangerte vi årets andre stevnehelg innen rallylydighet. Dommer var Hege Fredriksen. 
Denne helgen var der mye vær! Ved å låne klær og støvler fra et av våre eminente medlemmer, 
klarte vi likevel å holde dommeren noenlunde tørr. Til tross for mye regn, var vi allikevel heldige. 
Det regnet mest mellom klassene og under briefingene, og dommer Hege prøvde å plassere 
banene slik at hun unngikk de våteste områdene. Også denne gangen klarte vi å dra i land en 
stevnehelg full av gode tilbakemeldinger. Dommer Hege skrøt ekstra mye av alle gode hjelpere 
underveis, som sørget for et effektivt gjennomført stevne. 

 

I oktober avholdt vi klubbshow i Rallylydighet på Skeie. Dommer var Jorun Soma, som holder på 
med dommerutdannelse innen rallylydighet. Vi hadde 17 deltakende ekvipasjer som var tellende 
i forhold til klubbshow, men flere gikk i flere klasser utenom klubbshowet for at Jorun skulle få 
mer dommer-erfaring. Værmeldingene var ikke de beste, så vi satte opp telt til publikum tilfelle 
regn. Været var noe vekslende, men vi fikk en fin dag med veldig god stemning rundt ringen 
likevel. 

 

I desember prøvde vi oss nok en gang på førjulsrally. Vi fikk leie hallen som NorDog disponerer i 
Røyksund, og Birgit Espeland stilte som dommer. Også i år var stevnet fulltegnet til tross for at 
det var like før jul og vi hadde venteliste begge dager. Stevnet ble ikke lagt i kalenderen før vi var 
sikker på at vi hadde både hall og dommer på plass, og vi fikk mange spørsmål fra Bergen i nord 
til Egersund i sør om vi ikke skulle ha Førjulsrally i 2024. Det viser at dette er et arrangement som 
faller i smak blant utøverne, til tross for at dette arrangeres midt i julestria. Selv om hallen ikke er 
oppvarmet, så fungerte det veldig fint å arrangere rallystevne der. Varmeovnen som brant i 
bakkant, ble satt stor pris på og var mye brukt for å tine frosne fingre og tær! Tilbakemeldingene 
fra både dommer og deltakere var veldig gode også denne gang. Denne gangen var det noe 



vanskeligere å få nok hjelp til å få stevnet til å gå rundt, men vi klarte å dra i lang nok et vellykket 
arrangement med den gode hjelpen vi fikk fra deltakere fra andre klubber. 

 

Vi har også i år hatt en ivrig gjeng som reiser rundt på stevner i lag. Mange av ekvipasjene har 
gjort det veldig bra, og flere har oppnådd opprykk og nye mellomtitler i 2024. 
 
 
Mvh Rallylydighetskomitéen 

 



ÅRSPLAN KARMØY HUNDEKLUBB 2025 

• Arbeide med sommerutstillingen sammen med Ølen, Etne, Vindafjord Hundeklubb.

• Planlegge Klubbshow med utstilling, rallylydighet og agility.

• Ringtreninger, agility-, rallylydighets- og lydighetstreninger skal avholdes.

• Planlegge og arrangere Agility-, rallylydighets, og LP stevner

• Arrangere diverse kurs innen hverdagslydighet, agility, rallylydighets og lydighet (LP),
samt handlerkurs

• Fortsette å gjøre i stand huset på Skeie. Bli ferdig innvendig i garderoben oppe samt
legge nytt tak og isolere ferdig og plate vegger i kjelleren. Vi skal også bytte 1
ytterdør.

• Vi skal ferdigstille tak over kontaineren på Skeie.

• Vi har planer om å gjøre noe arbeid på tomten i Skudeneshavn. Gjerdet må fikses,
huset må males samt annet vedlikehold.

• Planlegge dugnader slik at vi kan vedlikeholde klubbhus/området i Skudeneshavn og
på Skeie.

• Planlegge et medlemsmøte per halvår.

Styret KHK 2024 



Karmøy Hundeklubb
Resultatregnskap 2024

2024 2023

3200 Salgsinntekt varer, rosetter, jakker mm  147 283,36  35 707,08

3220 Salgsinntekt trening og arrangement  768 120,10  242 733,62

3440 Spesielt offentlig tilskudd/støtte  23 020,43   800,00

3601 Leieinntekt fast eiendom 0  1 600,00

3900 Annen driftsrelatert inntekt  74 193,00  673 269,16

1 012 616,89  954 109,86

4030 Matvarer - 29 543,46 - 43 793,74

4300 Varer for videresalg - 54 518,14 - 79 598,33

4360 Frakt av varer - 2 384,00 -  210,35

5991 Reiseutgifte/ honnorarer - dommere, instruktører, personell - 318 020,80 - 147 582,54

6300 Leie lokale - 32 000,00 - 21 000,00

6320 Renovasjon, vann, avløp o.l. - 9 132,00 - 6 526,00

6341 Strøm og oppvarming av lokaler - 14 846,61 - 17 301,09

6360 Renhold av lokaler -  941,00 - 1 680,00

6399 Annen kostnad lokaler - vedlikehold - 52 426,01 - 118 109,63

6440 Leie og leasing av transportmidler - 3 944,00 - 3 913,00

6490 Annen leiekostnad - 1 150,00 - 1 370,00

6500 Verktøy og utstyr - 75 292,76 - 25 582,03

6540 Møbler, interiør, utstyr og annet inventar - 27 922,22 - 36 779,30

6551 Data, telefon og andre kontormaskiner - 9 371,97 - 7 389,00

6553 Programvare - 11 909,84 - 5 481,18

6560 Diverse  forbruksmateriell - 9 489,03 - 2 444,80

6590 Annet driftsmateriale - 1 318,50 - 11 923,70

6600 Reparasjon og vedlikehold bygninger - 5 932,90   0,00

6701 Revisjonshonorar - 1 000,00 - 1 000,00

6705 Regnskapshonnorar - 5 000,00   0,00

6800 Kontorrekvisita - 5 921,40 - 6 345,73

6860 Møte, kurs, oppdatering o.l.   0,00 - 15 250,80

7323 Premier / Reklameartikler /Rosetter - 129 669,93 - 96 033,00

7430 Gave - 12 278,40 - 13 230,70

7770 Bank- og kortgebyr - 4 068,24 - 3 052,55

7799 Annen kostnad, utstyr - 184 475,50 - 329 681,45

-1 002 556,71 - 995 278,92

 10 060,18 - 41 169,06

 10 060,18 - 41 169,06

Driftsinntekter

Sum driftsinntekter

Driftskostnader

Sum driftskostnader

Driftsresultat

Sum driftsresultat

Resultat

Sum resultat



Prosjektoversikt 2024 

 
Medlemskontigent     71 040 

Lydighet     29 324 

Rallylydighet     23 502 

Agility      2 820 

Nøkkelsalg Skeie    13 929 

Sommerutstillingen    65 089 

Klubbshow     10 878 

Støtte      23 020 

Utstillingstrening    785 

Rally rosettsalg     5877 

 

 

 

Skeie – Faste utgifter    -8 498 

Skudnes – Faste utgifter   -21 507 

Skeie – Oppgradering og vedlikehold   -20 315 

Skudnes – Oppgradering og vedlikehold  -50 256 

Verktøy og utstyr    -59 292 

Bank og regnskapstjenester   -13 320 

Jubileumsfest     -32354 

Inventar     -6257 

Premier Utstilling    -41 690 

 

 

 

Varelager 

Premier:   21 062 

Rosetter:   84 197 



Karmøy Hundeklubb
Balanse pr. 31.12.2024

Kontonr Konto Inngående 01.01.2024 Utgående 31.12.2024
1901 Kontanter  4 261,00  4 261,00
1920 Hovedkonto (33616780196)  588 292,86  591 100,79
1920 kortkonto (33611260275)  47 878,44  77 234,55
1920 Aktivitetskonto (33612571355)  41 257,11  19 153,25
1920 utstilling (33611338150)   0,00   0,00

Sum Eiendeler  681 689,41  691 749,59

2050 Annen egenkapital - 681 689,41 - 681 689,41
Sum egenkapital (2000-2099) - 681 689,41  
Sum gjeld (2100-2999)   0,00   0,00

Årets  resultat   0,00  10 060,18
 

Sum Gjeld og Egenkapital -681 689,41 - 691 749,59





Hva Inntekt Utgift
Medlemsavgift kr 65 000,00
Overskudd Klubbshow kr 5 000,00
Overskudd Sommerutstillingen kr 90 000,00
Nøkkelsalg Skeie kr 7 000,00
Rosettsalg Rally kr 5 000,00
Overskudd Agility kr 21 000,00
Overskudd Lydighet (LP) kr 22 000,00
Overskudd Rallylydighet kr 27 000,00
Støtte kr 10 000,00
Momskompensasjon kr 35 000,00

Data/tele/post -kr 10 000,00
Verktøy -kr 10 000,00
Inventar og utstyr -kr 10 000,00
Bank og regnskapstjenester -kr 11 000,00
Revisor -kr 1 500,00
Skeie faste utgifter (leie, søppeltømming) -kr 9 000,00
Skeie opphgradering -kr 50 000,00
Skudeneshavn faste utgifter (kommunale avgifter, strøm, 
søppeltømming osv) -kr 24 000,00
Skudeneshavn oppgradering -kr 50 000,00
Møter -kr 20 000,00
Forbruksmateriell -kr 5 000,00
Utstillingstrening kr 500,00
Sum: kr 287 500,00 -kr 200 500,00

Budsjettert resultat 2025: kr 87 000,00

BUDSJETT KARMØY HUNDEKLUBB 2025



Hva Inntekt Utgift

Stevne september 2 dager kr 41 600,00 -kr 34 994,00

-påmelding (130 deltakere per dag, á 160kr) kr 41 600,00

-aktivitetsavgift Devent (43,13kr) + NKK (12%) -kr 14 859,00

-dommerbetaling (1500kr pr dag + 16 baner á 50kr) -kr 3 800,00

-reise/opphold -kr 4 000,00

-rosetter -kr 8 835,00

-premier -kr 3 000,00
-diverse (papir, utskrifter osv) -kr 500,00

Agilitykurs (videregående) kr 10 260,00 -kr 4 232,00

-påmelding (6 deltakere á 1600kr) kr 9 600,00

-støtte studieforbundet kr 660,00

-instruktør betaling -kr 3 840,00
-reise/opphold -kr 392,00

Nybegynnerkurs: kr 16 920,00 -kr 6 240,00

-påmelding (12 deltakere fordelt på 2 kurs, á 1300kr) kr 15 600,00

-støtte studieforbundet kr 1 320,00
-instruktør betaling -kr 6 240,00

Blåbær/åpen hopp: kr 1 800,00 -kr 900,00

-påmelding (2 stk, 18 pr gang, á50kr) kr 1 800,00
-premier (1.-3. plass, 2 blåbær, 2 åpen hopp) -kr 900,00

Utstyr: -kr 2 500,00

-diverse -kr 2 500,00

kr 0,00
kr 0,00

Sum: kr 70 580,00 -kr 48 866,00

Resultat Agility: kr 21 714,00

BUDSJETT KARMØY HUNDEKLUBB 2025

Avdeling: Agility



Hva Inntekt Utgifter

Uoffisieltstevne kr 4 000,00 kr 2 400,00

- påmelding (20 ekvipasjer pr. dag á 200,-) kr 4 000,00

- dommerbetaling kr 1 500,00

- reise/opphold kr 0,00

- rosetter kr 700,00

 - diverse (papir, utskrifter, osv.) kr 200,00

- kiosk ?

LP utstyr kr 5 000,00

Kurs 2 instruktører KHK kr 15 600,00 kr 6 240,00

- påmelding (12 deltakere á 1300kr) kr 15 600,00

- betaling instruktør kr 6 240,00

Kurs 2 instruktører KHK kr 15 600,00 kr 6 240,00

- påmelding (12 deltakere á 1300kr) kr 15 600,00

- betaling instruktør kr 6 240,00

LP/RL kurs ekstern instruktør kr 16 800,00 kr 16 000,00

- påmelding (7 deltakere á 1200kr) kr 8 400,00

- påmelding (7 deltakere á 1200kr) kr 8 400,00

- betaling instruktør kr 10 000,00

- reise/opphold kr 6 000,00

Sporkurs  ekstern instruktør kr 6 500,00 kr 5 000,00

- påmelding (5 deltakere á 1300kr) kr 6 500,00

- betaling instruktør kr 5 000,00

Lek- og utviklingskurs ekstern instruktør kr 6 000,00 kr 5 000,00

- påmelding (10 deltakere á 600kr) kr 6 000,00

- betaling instruktør/reise kr 5 000,00

Støtte studieforbundet kr 3 600,00

Sum kr 68 100,00 kr 45 880,00

Resultat Lydighet kr 22 220,00

BUDSJETT KARMØY HUNDEKLUBB 2025

Avdeling: LP



Hva Inntekt Utgift

Stevne vår 2 dager: kr 22 500,00 -kr 14 781,50

-påmelding (45 deltakere pr dag) kr 22 500,00

-aktivitetsavgift NKK -kr 2 700,00

-dommerbetaling -kr 3 400,00

-reise/opphold -kr 6 500,00

-rosetter -kr 1 681,50

-diverse (papir, utskrifter osv) -kr 500,00

Stevne høst 2 dager: kr 30 000,00 -kr 15 681,50

-påmelding (60 deltakere pr dag) kr 30 000,00

-aktivitetsavgift NKK -kr 3 600,00

-dommerbetaling -kr 3 400,00

-reise/opphold -kr 6 500,00

-rosetter -kr 1 681,50

-diverse (papir, utskrifter osv) -kr 500,00

Stevne førjul 2 dager: kr 36 000,00 -kr 26 101,50

-påmelding (60 deltakere pr dag, 300kr) kr 36 000,00

-aktivitetsavgift NKK -kr 4 320,00

-dommerbetaling -kr 3 400,00

-reise/opphold -kr 6 500,00

-rosetter -kr 1 681,50

-diverse (papir, utskrifter osv) -kr 200,00

-leie hall -kr 10 000,00

Rallylydighetskurs: kr 14 400,00 -kr 15 000,00

-påmelding (8 deltakere, á 1800kr) kr 14 400,00

-betaling instruktør -kr 10 000,00

-reise/opphold -kr 5 000,00

Utstyr: kr 0,00 kr 4 160,00

-skiltholdere til stevne -kr 3 360,00

-nye skiltpakker til trening -kr 800,00

-diverse -kr 2 500,00

Sum: kr 102 900,00 -kr 75 724,50

Resultat Rallylydighet kr 27 175,50

BUDSJETT KARMØY HUNDEKLUBB 2025

Avdeling: Rallylydighet



Valg 2025 
Valgkomitéens innstilling til styret er merket med grønn. 
 
Styreverv Foreslått Foreslått av 
Leder Elisabeth Førland 

Trukket seg 
På valg 
1 år 

Leif Terje Iversen Elisabeth Førland 
Martha Hamre 

Nestleder Leif Terje Iversen På valg 
2 år 

Veronika Drange 
Hinderaker 

Hilde Gramstad 

Styremedlem Trygve H. Helgesen Ikke på 
valg 

  

Styremedlem Tone Høines Ikke på 
valg 

  

Styremedlem Stephanie Sterri 
(tar ikke gjenvalg) 

På valg 
2 år  

Hilde Gramstad Tone Høines 

Styremedlem Lillian Karin 
Johannessen 

På valg 
2 år 

Lillian Karin 
Johannessen 

Tone Høines 

   Silje Mannes 
Johannessen 

Lillian Karin 
Johannessen 

   Astrid Jægtvik Martha Hamre 

Varamedlem Kine Helle Ærlig 
(tar ikke gjenvalg) 

På valg 
1 år 

Silje Mannes 
Johannessen 

Lillian Karin 
Johannessen 

Varamedlem Astrid Jægtvik På valg 
1 år 

Bodil Økland Hilde Gramstad 

   Astrid Jægtvik Martha Hamre 

   Lillian Karin 
Johannessen 

Valgkomitéen 

   Hilde Gramstad Valgkomitéen 

  
 
Revisor 
Jan Helge Gulliksen Ikke på valg   
Vara revisor 
Tårn Ubøe På valg 1 år Tårn Ubøe Valgkomitéen 

  
 
Valgkomité 

Leder 
 

Veronika D. Hinderaker 
(trekker seg) 

På valg 
1 år 

Ann-Mari 
Hovdastad Sætre 

Valgkomitéen 

Medlem 
 

Anne Britt Gabrielsen 
(tar ikke gjenvalg) 

På valg  
2 år 

Ida Marie Kallevik Valgkomitéen 

Medlem  
 

Alicia Grindhaug 
Trukket seg 

På valg 
1 år 

Anne Margrethe 
Tveit 

Valgkomitéen 

Vara 
 

Anne M. Trengereid 
(tar ikke gjenvalg) 

På valg  
1 år 

Cathrine Alfredsen Valgkomitéen 
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